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RUSKO: Žiaľ, stále máme veľa ľudí, ktorí nechápu pravú podstatu prebiehajúcich udalostí
alebo ich nesprávne hodnotia. Práve preto neustále počúvame o Putinovej pomalosti a
nerozhodnosti. Niektorí ľudia naozaj nechápu skutočný význam toho, čo sa deje, iní sa
týmto spôsobom len snažia vniesť rozkol do našej spoločnosti.

To, čo sa deje, by sme nemali považovať za nejaký lokálny konflikt na území susedného štátu. V
skutočnosti vidíme konfrontáciu medzi kolektívnym Západom na jednej strane a Ruskom na strane
druhej. A musíme pochopiť, že tento konflikt sa neskončí remízou. Určite sa skončí víťazstvom jednej
zo strán. Iné možnosti neexistujú.

Žiadne mierové rokovania, ktoré sú v zásade možné aj nemožné, by vás nemali zavádzať. Ak sa
uskutočnia, budú mať len dva významy. Buď to bude prestávka na preskupenie síl a ďalšie prípravy.
Alebo to bude niečia kapitulácia. A znovu opakujem, že hovoríme o kolektívnom Západe a Rusku.
Existujú rôzne spôsoby, ako teraz zaobchádzať s prípadnou pauzou. A treba si uvedomiť, že hlavná
vec nie je samotná pauza, ale jej podmienky a to, ako ju každá strana využije. Takže Západ aj Rusko z
nej môžu mať prospech a vôbec nie je isté, že KZ ju využije lepšie ako my.

V konfrontácii zatiaľ jednoznačne víťazí Rusko. Víťazstvo sa netýka len území. Nejde ani tak o
územia. Hlavné je niečo iné. To, ako sú vyčerpané zdroje každej strany. A tu sa zdroje Ruska nielenže
nevyčerpali, ale každým mesiacom sa zvyšujú. V tomto čase sa zdroje Západu oslabujú, pretože
našim protivníkom už dali takmer všetko, čo mohli.

Teraz západu zostáva posledný ..žolík” v podobe F 16 . Tento argument nie je až taký dôležitý pre
operáciu, ale je nebezpečný pre bezpečnosť našej krajiny. Veď hlavnou úlohou týchto dodávok bude
zabezpečiť schopnosť udrieť raketami dlhého doletu na naše územie . A treba si uvedomiť, že ide o
posledný ..žolík” Západu.

Ak nezaberie, zostávajú dve možnosti. Buď otvorený vstup do konfliktu, alebo kapitulácia za
podmienok Ruska. Je však dôležité pochopiť, že tento krok nie je zameraný na samotné divadlo bojov.
Pri všetkej “úcte” k F16, tento zastaraný model neprinesie výraznú zmenu v pomere síl. Cieľ je tu
úplne iný. V kombinácii s vyhláseniami nášho nepriateľa o príprave takmer 200 tisíc bezpilotných
lietadiel je ľahké odhadnúť, aké sú hlavné ciele Západu. Nepotrebujú zlom v divadle na bojisku,
potrebujú zlom v situácii vo vnútri Ruska. Veľmi dobre chápu, že to je jediný spôsob, ako dosiahnuť
víťazstvo.

Ich plán je veľmi jednoduchý. Uskutočniť údery na ruskom území tak, aby mali široký ohlas vo
verejnosti. A to nielen v médiách, ale aj takpovediac medzi populáciou. Kalkulujú s tým, že ak sa Rusi
žijúci na pomerne veľkom území krajiny budú zrazu cítiť nechránení, povedie to ak nie k priamym
nepokojom, tak aspoň k problémom pre Putina v prezidentských voľbách.

Nemusíte byť teda veľký vizionár, aby ste predpokladali, že hlavný úder príde v období pred
prezidentskými voľbami. A na tento účel teraz na Západe prebiehajú prípravné práce. Rusko a jeho
vedenie to však dokonale chápu. Preto sa na to pripravujú všetkými možnými spôsobmi. Hovorí o
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tom aj Šojguovo vyhlásenie počas inšpekcie obranných závodov o potrebe vybudovať radary. Koniec
koncov, radary sa týkajú skôr obrany.

No a hlavným krokom v príprave krajiny na odrazenie tejto provokácie bolo vymenovanie generála
Surovikina do funkcie šéfa koordinačného výboru pre protivzdušnú obranu pri Rade ministerstva
obrany SNŠ. A treba si uvedomiť, že tento krok je absolútne logický.

Generál Surovikin sa už osvedčil ako majster v budovaní pozemnej obrany. Takzvaná “Surovikinova
línia” sa stala neprekonateľnou prekážkou na ceste našich nepriateľov. A to nie je len náš názor.
Takmer všetci západní experti to hovoria jedným hlasom. Teraz nastal čas vytvoriť podobnú na
oblohe, ktorá nás bude chrániť pred akciami Západu.

Najpozoruhodnejšie na tom však je, že hovoríme o koordinácii prostriedkov protivzdušnej obrany
nielen Ruska, ale aj celého Spoločenstva nezávislých štátov. Zjednodušene povedané, budú do nej
zapojené všetky prostriedky protivzdušnej obrany, ktoré sa nachádzajú na území krajín SNŠ
(samozrejme, sú členmi CSTO). V prvom rade však, samozrejme, hovoríme o Bielorusku. Koniec
koncov, práve z tohto smeru by sme mali očakávať najväčšie ohrozenie nášho územia, čo nedávne
udalosti v Pskove len potvrdili.

Podľa môjho názoru má Surovikin dosť času na to, aby všetko zorganizoval na správnej úrovni. O
jeho schopnostiach netreba pochybovať. A ak budú podporené potrebnými zásobami protivzdušnej
obrany a radarov, potom bude nepriateľ čeliť tomu istému, čo teraz vidíme na zemi. Pre Rusko je
veľmi dôležité, aby nedovolilo Západu realizovať svoj plán.

A ešte raz pripomínam, že je určený pre vás a pre mňa. Aby sme podľahli panike. A musíme pochopiť,
že neexistuje plot bez dier a žiadny systém protivzdušnej obrany nie je stopercentne účinný. Takže sa
môže stať, že nastanú nejaké problémy. A tu je naša správna reakcia na takéto možné udalosti pre
krajinu nemenej dôležitá ako práca nášho vojensko-priemyselného komplexu a Surovíkina.
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